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In 1996, Alan Sokal published an essay in the hip intellectual magazine "Social Text"
parodying the scientific but impenetrable lingo of contemporary theorists. Here, Sokal
teams up with Jean Bricmont to expose the abuse of scientific concepts in the writings
of today's most fashionable postmodern thinkers. From Jacques Lacan and Julia
Kristeva to Luce Irigaray and Jean Baudrillard, the authors document the errors made
by some postmodernists using science to bolster their arguments and theories. Witty
and closely reasoned, "Fashionable Nonsense" dispels the notion that scientific
theories are mere "narratives" or social constructions, and explored the abilities and
the limits of science to describe the conditions of existence.
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写的还不错吧，只是我对这些哲学辩论什么的实在没什么兴趣了

-----------------------------
xs——谁说索卡尔是个没有幽默感的科学家!?w
结尾很好玩，不同于他在正文中对滥用科学隐喻和社会建构论的门派敌意，涉及索卡尔
认为的后现代主义种种深远的负面后果，政治上的左翼关切几乎一目了然(((
想想，现实中极右翼博主拿着书中登场的种种french
theory招摇过市，而霍布斯鲍姆这种传统左翼却厉声谴责后现代www
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书评

後現代主義、文化研究、相對主義的人文社會學家、甚至部分科學研究學者可能會皺眉
暗想：又來了！而反對上述思想潮流、保護科學的真理性、反相對主義、傾向啟蒙思想
的學者或科學家，則可能會額手稱慶：終於有人出面詳論如何拆穿國王的新衣了。沒錯
，引發「科學戰爭」軒然大波的...  
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